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Quest Expanding Presence in China

Quest计划扩大在中国的业务

Strategic Agreement Signed to Sell and Produce KODIAK Aircraft

大棕熊100飞机销售及生产战略协议正式签署
October, 13, 2014, Sandpoint, ID…Quest Aircraft Company is pleased to announce that it has signed an agreement with SkyView Aircraft Industry (Jiangsu) Company, Ltd. to represent Quest as the exclusive dealer for KODIAK aircraft in China, Hong Kong, Macau and Taiwan. The contract also outlines plans for limited assembly and eventual manufacturing of KODIAKs in China. 

2014年10月13日，位于美国爱达荷州Sandpoint的Quest飞机公司正式宣布与德扬航空工业（江苏）有限公司签署协议，后者成为大棕熊100飞机在中国（包括香港，澳门以及台湾地区）独家经销商。这份合同还涵盖了大棕熊100飞机在中国从最初小范围部件组装到最终在中国全面制造，总装的计划。
“We are very excited about our partnership with SkyView,” said Sam Hill, President and CEO of Quest. “There is tremendous market potential in China, especially for a versatile, STOL aircraft like the KODIAK. This agreement gives us the opportunity to not only increase our presence in China, but contribute to the growth of their general aviation industry.”

“我们非常高兴能与德扬航空共同合作，”Quest飞机公司的总裁兼首席执行官Sam Hill说道。“中国航空业有巨大的市场潜力，特别是对于大棕熊100这种多用途，短距起降的飞机。这份协议不但给了Quest在中国发展的机会，而且有利于中国通用航空产业的加速发展。”
 “For the first two to three years of our agreement, SkyView will take delivery of KODIAKs from our factory in Sandpoint,” said Steve Zinda, Vice President of Sales and Marketing. “During the next phase, they will be buying partially-assembled aircraft kits which will undergo final assembly at their facility and by 2019, the agreement calls for SkyView to fully manufacture the KODIAKs they sell.” 

“在最初的两到三年内，德扬航空将从美国Sandpoint的工厂接收成品大棕熊100飞机进行销售，”市场销售部副总裁Steve Zinda说道。“在之后的一个阶段，德扬航空将从美国接收部分装配的飞机组件并在中国工厂进行总装。2019年左右，德扬航空则将在中国生产相关组件并总装，销售自己制造的大棕熊100飞机。”
In addition to their initial sales responsibilities, SkyView will also manage the KODIAK Authorized Service Center in China. Quest will begin deliveries of the KODIAK to SkyView customers in the 4th quarter, with minimum of 10 aircraft expected to be delivered to in 2014 and 2015.

为了辅助销售，德扬航空还将经营管理中国大棕熊授权服务中心。Quest将从今年第四季度开始向德扬航空的客户交付大棕熊，预计在2014和2015年最少交付10架飞机。

The KODIAK received certification from the Civil Aviation Administration of China (CAAC) in July 2013. There are currently five KODIAKs in operation in China. The KODIAK is certified in 17 countries, with several additional certifications imminent. The current backlog for the KODIAK is approximately $600,000,000. 

在2013年7月，大棕熊就已经从中国民用航空局获得适航许可，目前中国已经接收了五架该型飞机。大棕熊飞机已经在17个国家获得取证，还有几个国家也即将完成取证工作。目前的大棕熊100飞机订货单已经接近6亿美元。
The KODIAK’s rugged aluminum construction combines superior STOL performance and high useful load. With powerful turbine performance, the aircraft has the ability to land and take off from unimproved surfaces and is capable of working off floats without structural upgrades. The KODIAK can take off in under 1,000 feet at full gross takeoff weight of 7,255 lbs. and climb at over 1,300 feet per minute. A 3-panel Garmin G1000 integrated avionics suite including Synthetic Vision Technology is standard equipment on the KODIAK.

大棕熊100拥有全金属上单翼构型，短距起降性能出众，有效载荷极佳。装有强有力的涡轮发动机的大棕熊100飞机可以轻松地安全起降于不规则跑道。无需进行任何结构升级，即可实现水陆转运。在承载最大起飞重量7,255磅下，大棕熊飞机可在1000英尺(305米)以内完成起飞，爬升率达到1,300英尺(396米)每分钟以上。同时，飞机装有一个三屏Garmin 1000航电系统，标配有人工合成视景系统（SVT）。

Quest Aircraft Company is the manufacturer of the KODIAK, a 10-place single engine turboprop airplane, designed for STOL use and float capability. Headquartered in Sandpoint, Idaho, the company was established in 2001 and began deliveries of the KODIAK in December 2007. For more information, please visit www.questaircraft.com.

大棕熊100是Quest飞机公司生产制造的一款10座单发涡桨飞机，拥有出色的短距起降和水上性能。Quest飞机公司总部设在美国爱达荷州桑德波因特，于2001年成立，2007年开始交付大棕熊飞机。更多信息请登陆官方网站www.queststaircraft.com  
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